
 
 

ALŪKSNES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 

Reģistrācijas numurs 90000018622 

Dārza iela 11, Alūksne, Alūksnes novads, LV – 4301, tālruņi: 64381496, 29453047, e-pasts: dome@aluksne.lv, 

www.aluksne.lv 

A/S „SEB banka”, kods UNLALV2X, konts Nr.LV58UNLA0025004130335   

SĒDES PROTOKOLS 

Alūksnē 

2024. gada 15. jūlijā                                                                 Nr. 11 

Atklāta kārtējā domes sēde sasaukta plkst. 09.30, Dārza ielā 11, Alūksnē, Alūksnes novadā, 

zālē 1.stāvā 

Sēdi sāk plkst. 09.30, sēdi slēdz plkst. 09.45 

Sēdi vada Alūksnes novada pašvaldības domes priekšsēdētājs Dzintars ADLERS 

Sēdi protokolē Alūksnes novada pašvaldības Centrālās administrācijas komisiju sekretāre 

Maija SLIŅĶE 

Sēdei tiek nodrošināta audiovizuālā tiešraide 

 

Sēdē piedalās deputāti:  

Dzintars ADLERS 

Arturs DUKULIS 

Artūrs GRĪNBERGS  

Verners KALĒJS 

Maruta KAULIŅA  

Līga LANGRATE    

Modris LAZDEKALNS  

Ilze LĪVIŅA  

Druvis MUCENIEKS   

Modris RAČIKS 

Jānis SADOVŅIKOVS  

Laimonis SĪPOLS 

Jānis SKULTE 

Druvis TOMSONS 

 

Sēdē nepiedalās: 

Aivars FOMINS  - sakarā ar darbnespēju 

 

Sēdē dots vārds: 

Inese ZĪMELE-JAUNIŅA  - Centrālās administrācijas Īpašumu pārvaldības un attīstības 

nodaļas vadītāja 

Evita ŅEDAIVODINA - Centrālās administrācijas Finanšu nodaļas vadītāja 

 

Dz.ADLERS atklāj domes sēdi (pielikumā rīkojuma kopija uz 1 lapas).  

 

Darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Alūksnes novada pašvaldības domes 28.03.2024. lēmumā Nr. 91 “Par 

projektu “Infrastruktūras izveide Alūksnē, Alūksnes novadā”. 
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1. Par grozījumiem Alūksnes novada pašvaldības domes 28.03.2024. lēmumā Nr. 91 

“Par projektu “Infrastruktūras izveide Alūksnē, Alūksnes novadā” 

Ziņo: Dz.ADLERS (pielikumā lēmums uz 2 lapām).  
A.DUKULIS jautā, vai 180 000 EUR tiks piešķirti no pašvaldības budžeta vai arī tiks 

ņemts aizņēmums.  

E.ŅEDAIVODINA atbild, ka 180 503 EUR ir pašvaldības līdzfinansējums, kas tiek plānots 

no pašvaldības budžeta. 

A.DUKULIS norāda, ka pašvaldībai no sava budžeta jāgarantē 600 000 EUR 

gadījumā, ja Centrālā finanšu un līgumu aģentūra nepiešķir paredzētos 

1 200 000 EUR. Jautā, kādēļ pašvaldība negarantē visu summu. Saprot, 

ka puse summas būs, bet par otru pusi summas vēl lems.  

E.ŅEDAIVODINA skaidro, ka 1 200 000 EUR ir Eiropas fonda finansējums, kur 50% 

summas Eiropas fonds dod avansā, otriem 600 000 EUR jānodrošina 

priekšfinansēšana, jo šo summas daļu pašvaldība saņems, kad nodos 

projektu un tiks saņemts gala maksājums. Norāda, ka priekšfinansēšanai 

tiks piesaistīts Valsts kases aizdevums, un šobrīd nav pamata domāt, ka 

Valsts kase aizdevumu atteiks. 

Notiek diskusija. 

 

A.DUKULIS norāda, ka līdz šim nebija tādas prasības pašvaldībai garantēt ar savu 

budžetu. 

E.ŅEDAIVODINA norāda, ka tā ir jauna Centrālās finanšu līgumu aģentūras prasība. 

 

Izsakās A.DUKULIS un M.KAULIŅA 

 

A.DUKULIS norāda, ka atturēsies no balsojuma, jo nepiekrīt, ka pašvaldībai jāgarantē 

600 000 EUR. 

 

Izsakās L.LANGRATE un norāda, ka atturēsies no pilnīgas lēmumprojekta atbalstīšanas, jo 

nekas daudz par īstenojamo projektu nav zināms. 

 

Dz.ADLERS informē, ka šobrīd tiek prasīts šāds papildu lēmums. Piekrīt, ka tas ir 

absurdi, ka pašvaldība atbild ar saviem budžeta līdzekļiem, taču norāda, 

ka iepriekš nav bijis savādāk. Uzskata, ka šis ir lieks birokrātisks process. 

L.LANGRATE jautā kādā stadijā ir projekta pieteikums. 

I.ZĪMELE-JAUNIŅA atbild, ka ir saņemta Centrālās finanšu un līgumu aģentūras vēstule ar 

precizējumiem, kas ir iekļauti šajā lēmuma projektā un informē, ka 

pieņemot lēmumu, pašvaldība iesniegs Centrālajai finanšu un līgumu 

aģentūrai precizējumus, saņems apstiprinājumu un noslēgs vienošanos. 

Norāda, ka iepriekš nav bijis savādāk, vienīgā izmaiņa ir avansa apjoms, 

kas iepriekš bija 90% summas, bet tagad ir 50%, to pašvaldība ietekmēt 

nevar. 

M.LAZDEKALNS jautā, vai prasība par garantiju ir ieļauta Centrālās finanšu un līgumu 

aģentūras vēstulē vai arī tas ir definēts kādā normatīvajā aktā. Norāda, 

ka ar Centrālo un finanšu aģentūru pašvaldībai ir bijusi negatīva 

pieredze. 

 

Izsakās Dz.ADLERS, L.LANGRATE, I.ZĪMELE-JAUNIŅA. 

 

I.ZĪMELE-JAUNIŅA  atbild, ka tā ir Finanšu ministrijas prasība – lēmumā ievietot šos visus 

nosacījumus. Norāda, ka arī Finanšu ministrija piedalās vērtēšanā. 
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Izsakās A.DUKULIS. 

 L.LANGRATE jautā par ārpusprojekta izmaksām. Atbild I.ZĪMELE-JAUNIŅA. 

 

Atklāti balsojot, “par” – 8 (Dz.ADLERS, M.KAULIŅA, I.LĪVIŅA, M.RAČIKS, 

J.SADOVŅIKOVS, L.SĪPOLS, J.SKULTE, D.TOMSONS), “pret” – nav, “atturas” – 6 

(A.DUKULIS, A.GRĪNBERGS, V.KALĒJS, L.LANGRATE, M.LAZDEKALNS, 

D.MUCENIEKS).   

 

Alūksnes novada dome nolemj: 

 

Apstiprināt lēmumu Nr. 220 (pielikumā uz 2 lapām). 

 

 

Sēdes ziņojumi, priekšlikumi, komentāri, diskusijas atspoguļoti sēdes audiovizuālajā ierakstā. 

 

Sēde slēgta plkst. 09.45 

Sēdes protokols parakstīts 2024. gada 15. jūlijā. 

Sēdi vadīja    (personiskais paraksts)   Dz.ADLERS 

 

 

Sēdi protokolēja  (personiskais paraksts)   M.SLIŅĶE 


